
Willkommen,
auf diesen Seiten findet Ihr alle wichtigen Informationen rund um die diesjährige TM-Jahrestagung
am 9. – 10.05.2017
im Le Méridien Hamburg, An der Alster 52-56,D-20099 Hamburg

http://www.lemeridienhamburg.com/
Die Veranstaltung wird am 09.05. um 09:00 Uhr beginnen und am 10.05. um 16:30 Uhr enden. 
Damit alle Teilnehmer am ersten Tagungstag pünktlich vor Ort sein können, besteht die Möglichkeit zur Vorabendanreise. Aus Kostengründen bitten wir Euch um Prüfung, ob dies notwendig ist. Das Gleiche gilt auch für eine zusätzliche Übernachtung im Anschluss an die Tagung, d. h. vom 10. auf den 11. Mai. 
An- und Abreise zum bzw. vom Hotel sind bitte individuell zu organisieren.
Ihr werdet kulinarisch rundum versorgt . Daher bitten wir Euch, bei der Abrechnung Eurer Reisekosten auf Verpflegungspauschalen zu verzichten.  
Wir freuen uns auf eine interessante Tagung und wünschen Euch bereits heute eine gute Anreise. 
Viele Grüße
Joanna Fisher Matthias Brink Ulrich Schmitz 
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Welcome,
in the following, you will find all important information on this year‘s Technical Manager Conference
on May 9-10, 2017
in Le Méridien Hamburg, An der Alster 52-56,D-20099 Hamburg

http://www.lemeridienhamburg.com/
The conference will begin on May 9 at 9:00 a.m. and end on May 10 at 4:30 p.m. 
To ensure all participants arrive on time on the first day of the conference, there is the option of arriving the night before. For cost reasons, we ask that you check whether this is necessary. The same also applies for an additional night’s stay following the conference, i.e. from May 10 to 11.
Please organize arrival and departure individual.
As usual, you will receive the entire culinary package this year as well – therefore, please do not add any meals to your travel expense settlement for the conference. 
We are looking forward to an interesting conference and we would already now like to wish you a safe trip!
Kind regards
Joanna Fisher Matthias Brink Ulrich Schmitz 
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Allgemeine Informationen
Tagungsbüro:Ein Tagungsbüro wird es nicht geben. 
Check out:Bitte gebt am Morgen des Abreisetages Euer Gepäck im verschließbaren Kofferraum ab.
Parken:Solltet Ihr mit dem PkW anreisen, zahlt bitte Eure Parkgebühren direkt bei der Abreise und lasst Euch diese über die Reisekostenabrechnung erstatten.
Dress Code:Smart Casual

General Information
Conference Office:There will be no Conference Office. 
Check out:On the morning of your departure, please leave your luggage in the luggage room (will be locked). 
Parking: If you are travelling by car, please pay the parking fees on your departure and include them in your travel expenses statement. 
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Le Méridien Hamburg
An der Alster 52-56D-20099 Hamburg
Anreise
Wir bitten alle Teilnehmer, sich direkt nach Ankunft am Flughafen Hamburg ein ÖPNV Ticket (3,20 €) für die Fahrt zum Hotel zu besorgen. 
Für die Strecke vom Hauptbahnhof zum Hotel nutzt bitte die Buslinie 6 ab HBF/Kirchenallee in Richtung Borgweg bis Gurlittstraße oder geht zu Fuß . Das Ticket kann direkt im Bus gekauft werden und kostet 1,60 €.
Details zu Verkehrsmitteln und Streckenverlauf findet Ihr auf den Übersichtsplänen. 

Arrival
We kindly ask all conference attendees arriving at the airport to buy a public transport ticket (€3,20) for the ride to the hotel directly at the airport. 
To those arriving at Central, we also recommend using public transport to the hotel (bus number 6 from Hbf. / Kirchallee, in the direction of Borgweg, stop Gurlittstraße) or walk. The ticket may be purchased on the bus and will cost €1,60.  
For details about the public transport services to use and the route please see the plans below.
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Airport Hamburg (HAM) Le Méridien Hamburg

Le Méridien Hamburg
An der Alster 52-56
D-20099 Hamburg



Hamburg Main Station      Le Méridien Hamburg



Evening Event 
on May 9, 7 p.m.

Location:
Park Cafe Schöne AussichtenGorch-Fock-Wall 4, 20354 Hamburg
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Evening Event, Walking Distance 

Park Cafe Schöne Aussichten
Gorch-Fock-Wall 4, 
20354 Hamburg



Your contact @ ECE 
Technical Manager Conference 2017
Vanessa Matthaei & Stefanie Werner
Heegbarg 3022391 HamburgGermany
+49 (40) 60 60 6 – 6192
TM-Jahrestagung2017@ece.com
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